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Адрес Asahi India Glass Ltd. (AIS) 
5th Floor, Tower B, 
Global Business Park, 
122002 Gurgaon, Haryana

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
AIS provides end to end solutions right from manufacturing of glass, processing, fabrication and installation services. It is a sand-to-
solutions organization offering varied types of glass products & services for institutional buyers as well as retail customers, including:

Automotive glass products: The various types of glass range from laminated windshields, tempered glass for sidelite and backlite
along with value-added glass.Laminated windshields, tempered back and door glass and value-added glass
Architectural glass products: Clear & tinted glass and a range of value added solar control & heat-reflective glass, mirrors, frosted &
lacquered glass
Windshield Experts: India's first and largest automotive repair & replacement network with 51 specialist centres located is 28 cities across the
country 
4G Solutions: A comprehensive bouquet of solutions that includes consultation services, glass selection & processing, and glass integration,
installation and service
Glasxperts: India's only provider of  lifestyle solutions in glass whose offerings span Privacy, Aesthetic, Window, Security, Acoustic and
Energy-efficiency solutions
AIS VUE: A range of uPVC window solutions that includes Silent VUE - Noise cancelling windows, Guard VUE - Burglar-resistant windows,
EcoVUE - Energy saving windows, Safe VUE - Safety glass windows and Custom VUE - Customised benefit windows.

Company Profile of Asahi India Glass Ltd. (AIS)

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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